
LAF SAK padomes attālinātā sēde 2022. gada 15. oktobrī

Piedalās: E.Kalve, V.Kalve, J. Sniedzāns, D.Kalniņš, D.Politiko, E.Sproģis, U.Hmieļevskis

Protokolē: V.Kalve

Tēmas un pieņemtie lēmumi:

1. Minirallija Latvija 2022 novērotāja atskaite

Jānis Sniedzāns sniedz novērotāja atskaiti par miniralliju Latvija, tas tiek pieņemts
zināšanai un nodots sacensību organizatoram

2. Minirallija 2022. gada sezonas kopvērtējuma apstiprināšana

Rezultāti apstiprināti

3. Autosprinta 2022. gada sezonas kopvērtējuma apstiprināšana

Rezultāti apstiprināti

4. Minirallija dalības maksas izmaiņas 2023. gada sezonā

2023. gadā dalības maksa posmā tiks mainīta, taču to precizēsim nākamajā padomes
sēdē, kad būs zināmas jaunās dalības maksas rallijā un rallijsprintā

5. SAK licenču maksas 2023. gada sezonā

Vienreizējā licence minirallijā celsies uz 25 EUR, autosprintā (sākot ar 1. aprīli)
celsies uz 10 EUR, bet SAK gada licences maksa būs 150 EUR. Sacensību
reģistrācijas maksa organizatoram autosprintā un minirallijā tiks pacelta uz 200 EUR

6. Dalībnieku ierosinājumi uz 2023. gada sezonu

Izskatīti dalībnieku iesūtītie ierosinājumi sacensību izmaiņām nākamajai sezonai, tie
pieņemti zināšanai un tiks izskatīta iespēja tos ieviest nākamās sezonas nolikumā

7. Nolikumu papildinājumi uz 2023. gada sezonu

Izskatīti ierosinājumi nākamās sezonas nolikumam, taču gala lēmums par izmaiņām
tiks pieņemts nākamajā sapulce

8. SAK apbalvošana 2022

1



Izrunāti 2022. gada apbalvošanas plāni - tā notiks ja pieteiksies pietiekams dalībnieku
skaits. Ja dalībnieku skaits būs nepietiekams, tiks izskatītas citas alternatīvas
apbalvošanai

9. Tehniskās komisijas sistēmas apkopojums

Sezonas laikā tika ievākta statistika par to cik dalībniekiem automašīnās ir pusloki,
statistika kopumā ir pozitīva - kopā 26% no automašīnām ir ar puslokiem un,
neskaitot rookie klases, statistika ir pat vēl labāka un gandrīz trešdaļa ar automašīnām
ir ar puslokiem. Nākamgad bez pusloku statistikas tiks ievākta informācija arī par vēl
kādiem automašīnu parametriem, bet par to būs atsevišķa vienošanās pirms sezonas
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